



By GRNATA®



الإقامة الذهبية Golden Residency Visa

in the Kingdom of Bahrain

المميزات

- ٠ تتيح فرصة الإقامة الدائمة في مملكة البحرين.
- ٠ تمنحك تأشيرة التحاقيق لأفراد العائلة من الدرجة الأولى (الزوج، الزوجة، الأولاد، والوالدين).
- ٠ تسمح بالعمل في مملكة البحرين.
- ٠ تسمح بالدخول المتعدد لمملكة البحرين من دون قيود.

المتقاعدون

- المستندات المطلوبة عند التقديم بطلب إصدار الإقامة الذهبية في مملكة البحرين (إلى جانب القائمة المذكورة في قسم المتطلبات العامة):
- ننسخة واضحة من :
- ٠ إثباتات المعاش التقاعدي لا يقل عن 4,000 دينار بحريني أو أكثر شهرياً.

الموهوبون

- المستندات المطلوبة عند التقديم بطلب إصدار الإقامة الذهبية في مملكة البحرين (إلى جانب القائمة المذكورة في قسم المتطلبات العامة):
- ننسخة واضحة من :
- ٠ مستندات تثبت بأنه من فئة الموهوبين.

الملتحقين

- سيتم إرسال بريد إلكتروني للحاصلين على الإقامة الذهبية مع رابط للتقديم بطلب إقامة ذهبية للملتحقين. المستندات المطلوبة كالتالي:
- ٠ الإقامة الذهبية لمقدم الطلب الرئيسي.
 - ٠ جواز سفر الملتحق.
 - ٠ ما يثبت صلة القرابة بالملتحق (زوج أو زوجة، أطفال، والدان).

المتطلبات العامة

- المستندات المطلوبة عند التقديم بطلب إصدار الإقامة الذهبية في مملكة البحرين:
- ننسخة واضحة من :
- ٠ جواز السفر (صالح لأكثر من 6 أشهر).
 - ٠ الإقامة السابقة (إن وجدت).
 - ٠ كشف حساب بنكي لآخر 6 أشهر.
 - ٠ شهادة التأمين الصحي سارية المفعول في مملكة البحرين.

الرسوم :

- ٠ رسوم تقديم الطلب (غير مسترد) (لكل فرد): 4 دينار بحريني.
- ٠ رسوم إصدار الإقامة (لكل فرد): 300 دينار بحريني.

مُلاك العقارات

- المستندات المطلوبة عند التقديم بطلب إصدار الإقامة الذهبية في مملكة البحرين (إلى جانب القائمة المذكورة في قسم المتطلبات العامة):
- ننسخة واضحة من :
- ٠ وثيقة/وثائق ملكية العقار أو مجموعة العقارات في مملكة البحرين، بقيمة إجمالية لا تقل عن 200,000 دينار بحريني.

المقيمون (الموظفون والمتقاعدون)

- المستندات المطلوبة عند التقديم بطلب إصدار الإقامة الذهبية في مملكة البحرين (إلى جانب القائمة المذكورة في قسم المتطلبات العامة):
- ننسخة واضحة من :

- ٠ إثبات متوسط الراتب الأساسي 2,000 دينار بحريني أو أكثر خلال الـ5 سنوات الأخيرة من الإقامة.

Bahrain eGovernment - Golden Visa Information (<https://bit.ly/4gE3r9L>)

This information is provided for general reference only and does not constitute legal or official advice. Interested applicants should verify all details directly with NPRA before proceeding with any application.

The Golden Visa Residency in Bahrain is solely under the jurisdiction of the Nationality, Passports & Residence Affairs (NPRA). All requirements, levied documents, eligibility criteria, and terms are subject to change at the discretion of NPRA and the relevant Bahraini authorities.

For the most up-to-date and official information regarding the Golden Visa, including application requirements and conditions, please refer to the official government portal:

إخلاء المسؤولية القانونية

البوابة الإلكترونية لحكومة البحرين - معلومات الإقامة الذهبية (<https://bit.ly/4gE3r9L>)

هذه المعلومات مقدمة لأغراض مرجعية عامة فقط ولا تعتبر مشورة قانونية أو رسمية. على الراغبين في التقديم التتحقق من جميع التفاصيل مباشرة مع إدارة الجنسية، الجوازات، والإقامة، والجوازات، والإقامة (NPRA) قبل المضي قدماً في أي طلب.

الإقامة الذهبية (Golden Visa) في البحرين تخضع حصرياً لسلطة إدارة الجنسية، الجوازات، والإقامة (NPRA). جميع المتطلبات، الوثائق المطلوبة، معايير الأهلية، والشروط قابلة للتغيير وفقاً لتقدير إدارة الجنسية، الجوازات، والإقامة والجهات البحرينية المختصة.

للحصول على أحدث المعلومات الرسمية حول الإقامة الذهبية، بما في ذلك متطلبات التقديم والشروط، يرجى الرجوع إلى البوابة الحكومية الرسمية:



Benefits

- Offers the opportunity to live permanently in the Kingdom of Bahrain.
- Provides Golden Residencies to family members including their spouse, children, and parents.
- Allows employment in the Kingdom of Bahrain.
- Allows multiple entry to the Kingdom of Bahrain without restrictions.

General Requirements

Required documents to issue the Golden Residency Visa in the Kingdom of Bahrain:

A clear copy of:

- Passport (must be valid for more than 6 months).
- Proof of previous residence (if available).
- Latest 6 Months Bank Statement.
- Valid health insurance certificate in the Kingdom of Bahrain.

Fees:

- Application Fees (non-refundable) (per person): 4 Bahraini Dinars.
- Residency Issuance Fees (per person): 300 Bahraini Dinars.

Property Owners

Required documents to issue the Golden Residency Visa in the Kingdom of Bahrain (in addition to the list available in General Requirements section):

A clear copy of:

- Property deed(s) in the Kingdom of Bahrain, with a total value not less than 200,000 Bahraini Dinars.

Residents (Employees and Retirees)

Required documents to issue the Golden Residency Visa in the Kingdom of Bahrain (in addition to the list available in General Requirements section):

A clear copy of:

- Proof of average basic salary is 2,000 Bahraini Dinars or more in the past 5 years of residency.

Retirees

- Required documents to issue the Golden Residency Visa in the Kingdom of Bahrain (in addition to the list available in General Requirements section):

A clear copy of:

- Proof of basic salary is 4,000 Bahraini Dinars or more per month.

Highly Talented Individuals

Required documents to issue the Golden Residency Visa in the Kingdom of Bahrain (in addition to the list available in General Requirements section):

A clear copy of:

- Documents proving that he is talented.

Relatives

Upon issuance of Golden Residency, the primary applicant will receive an email with a link to relatives application page. The following documents are required:

- The primary applicant Golden Residency.
- Copy of the relative's passport.
- Proof of relationship with the relative (i.e., spouse, children, and parents).

Legal Disclaimer



The **Golden Visa Residency** in Bahrain is solely under the jurisdiction of the **Nationality, Passports & Residence Affairs (NPRA)**. All requirements, levied documents, eligibility criteria, and terms are subject to change at the discretion of NPRA and the relevant Bahraini authorities.

For the most up-to-date and official information regarding the Golden Visa, including application requirements and conditions, please refer to the official government portal:

Bahrain eGovernment - Golden Visa Information (<https://bit.ly/4gE3r9L>)

This information is provided for general reference only and does not constitute legal or official advice. Interested applicants should verify all details directly with NPRA before proceeding with any application.

